

Two announcements today from the United States Congress have great significance for Venezuelans: the Justice for the Victims of the Kleptocracy Act was introduced with bipartisan support and the Caucus against Foreign Corruption and Kleptocracy was launched, which brings together senators and congressmen from both parties committed to fighting corruption.

The Act would that the DOJ list publicly by country stolen assets hidden in the United States and recovered by U.S. law enforcement. This bill is the first in a series that the Caucus against Foreign Corruption and Kleptocracy will be introducing for Counter-Kleptocracy Month.

At INRAV we are pleased to be part of this launch, which we will be covering live through our social media platforms, because it marks the beginning of an important step in the fight against global and Venezuelan corruption, marked by more and better transparency. Venezuelans will be able to know the precise amounts of the recovered amounts and we will be able to work more committedly on their return.

We acknowledge the efforts of Senators Richard Blumenthal (D) and Marco Rubio (R), and of Congressmen and members of the Parliamentary Bloc against Corruption Tom Malinowski (D), John Curtis (R), Dean Phillips (D), and Maria Elvira Salazar (R).

### **Versión en español**

Dos anuncios de hoy provenientes del Congreso de los Estados Unidos tienen gran significación para los venezolanos: se introdujo con apoyo bipartidista la Ley de Justicia para la Víctimas de la Cleptocracia y se inauguró el Bloque Parlamentario en contra de la Corrupción Extranjera y la Cleptocracia, que reúne senadores y congresistas de ambos partidos comprometidos en combatir la corrupción.

La Ley obligará al Departamento de Justicia a publicar una lista por país de los bienes recuperados por las fuerzas de la ley estadounidense de manos de los corruptos procesados en este país.

Esta Ley es la primera de una serie que este nuevo Bloque parlamentario anti-corrupción introducirá en este #MesContraLaCleptocracia.

Desde INRAV nos complace ser parte de este lanzamiento, que estaremos cubriendo en vivo a través de nuestras redes, porque marca el comienzo de una etapa importante en la lucha contra corrupción global y venezolana, signada por más y mejor transparencia. Los venezolanos podrán saber los montos precisos de los montos recuperados y podremos trabajar más comprometidamente en su retorno.

Reconocemos el esfuerzo de los Senadores Richard Blumenthal (D) y Marco Rubio (R), y de los Congresistas y miembros del Bloque Parlamentario contra la Corrupción Tom Malinowski (D), John Curtis (R), Dean Phillips (D), and Maria Elvira Salazar (R).

**Iniciativa para la Recuperación de Activos Venezolanos**

[www.inrav.org](http://www.inrav.org)

inravenezuela@gmail.com

@inravenezuela